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                Husie

 

Protokoll nr 5 2022
Fört vid Medlemsmöte i Motettens Folkets Hus 2022-09-30

Närvarande: 60 medlemmar deltog i mötet.

§ 1 Mötets öppnande: Mötet startade med allsång till musik av Gun 
Bäckman. Ordförande Bengt Sjöholm informerade 
om nödutgångar och instruktioner i händelse av 
brand, hälsade välkommen och förklarade mötet 
öppnat.

Pecke Abrahamsson hälsades välkommen. Han 
kåserade sjöng och presenterade en underhållande 
föreställning om bedrägerier.

Kaffe och kaka serverades.

§ 2 Dagordning: Mötet godkände föreliggande dagordning.

§ 3 Mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll från 2022-08-26 
godkändes, det finns på vår hemsida under fliken 
”Om oss”.

§ 4 Nya medlemmar: 3 nya medlemmar är anmälda:
Agneta Otterström, Ann-Kristin Holmqvist och Karin 
Holmgren, de hälsades välkomna av styrelsen och 
övriga medlemmar.
Föreningen har idag 640 medlemmar.

§ 5 Riksorganisationen: Ordföranden rapporterade från frukostmöte på 
samorganisationen:
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Från den 1 januari 2023 så räcker det med ett 
medlemskap i PRO och då kan man deltaga i andra 
föreningars möten och aktiviteter.

Medlemsförmåner finns, titta under Riks PRO på 
nätet.

§ 6 Distriktet: PRO:s medlemsförsäkringar får man nu genom 
Folksam. Folder finns att hämta på mötet.

§ 7 Samorganisationen: Café Seniorerna på Porslinsgatan 3, 13.00-14.00, 
föranmälan krävs på tel 040-77540:
Torsdag 13 oktober: Säkerhet i hemmet och hjärt- 
och lungräddning.
Torsdag 10 november: Bra mat för seniorer.

§ 8 PRO Husie:
Kassören: Ordförande informerade:
Föreningens likviditet är god.

Programkommittén: Gertrud Jonsson informerade:
Flera aktiviteter ha fått ställas in pga för få anmälda.
Framöver behöver resan Julmarknad på Huseby 
ytterligare 12 deltagare för att bli av.
Filmtajm 5 december- finns platser kvar.
Studiebesök på Teatermuseet - har platser kvar.
Teaterbesöken våren-23 har platser kvar.

Boulekommittén: Ylva Jacobsson informerade:
Man har haft utbyte med Vellinge.
Vid vissa tillfällen vann Husie!
Utomhusserien slutade 14/9.
Inomhusserien börjar 19/10.

Studieorganisatören: Britt-Marie Rylander 
informerade:
Alla studiecirklar är igång och kan ta emot fler 
deltagare.
Prisundersökning i livsmedelsbutik sker en gång per 
år. Någon mer som vill vara med och undersöka? - 
anmäl er till styrelsen.

Centrala Pensionsrådet: Birgitta Hultgren 
informerar:
6/9 hölls möte med Hälsa- vård och 
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omsorgsförvaltningen.
Hemtjänst - om den enskilde kan bo kvar i sitt 

boende.
Vårdboende - ett stort vårdbehov hela dygnet.
Demensboende - högre bemanning än 

vårdboende.

Planen är att äldre skall bo kvar längre i egen 
bostad. Demensboende kommer att öka, 
vårdboende minska.

Hemtjänsten i Malmö har 14 personal på 14 dagar/
brukare. Idealet är Max 9 personal/14 dagar.’

Nästa möte: Nästa medlemsmöte den 28 oktober.

Hemsidan: Vår hemsida nås på www.pro.se/husie 
och där finns mer information om vår förening.

§ 9 Övriga frågor: Frågan ställdes om det går att beställa almanackor 
för 2023.
Tyvärr har styrelsen beslutat att inte beställa 
almanackor till medlemmar, detta då medlemmar 
förra året inte hämtade ut dem med följd att 
föreningen fått stå för kostnaden.
Medlemmar kan själva beställa i PRO- butiken 
under PRO- riks på nätet. Kostar 90 kr/styck.

§ 10 Avslutning: Ordföranden tackade för visat intresse och 
förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Gunnel Alm 

Justeras

Bengt Sjöholm

http://www.pro.se/husie

